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Verwelkoming en kennismakingsronde 

� Oprechte deelneming aan de verontschuldigden die afwezig zijn omwille van een 

overlijden. 

� Welkom aan Koen en Jan als nieuwe leden van het LOK. 

 

 

1. Goedkeuring verslag 12/11/2013 
Aanvullend bij het verslag is er nog volgende informatie: 

� Vanuit het LOK werd advies gegeven ivm de meerjarenplanning op basis van de 

elementen die aangegeven werden tijdens de bespreking van dit punt. 

 

� Registraties bij Kind en Gezin ivm inkomensgerelateerde opvang en het bekomen van 

een attest hiervoor: dit geeft voor een aantal gezinnen nog problemen die we proberen 

op te vangen in het Sociaal Huis. Meestal gaat het om anderstaligen die geen Nederlands 

begrijpen en daarom doorverwezen worden naar gemeente/OCMW. Ook bij Kind en Gezin 

worden ze niet telefonisch verder geholpen. Aangezien de gemeente zeer laat 

geïnformeerd werd over deze verplichting, waren we ook niet voorbereid om mensen 

hierbij te helpen. Ook bij OCMW is nog lang niet duidelijk wat er in de toekomst van hen 

verwacht wordt wanneer er een aanpassing dient te gebeuren ivm inkomens. De Dienst 

Sociaal Beleid volgt dit verder op (in overleg met de landelijke kinderopvang omdat ook 

zij problemen ervaren.) en houdt het LOK op de hoogte. 

  

Indien dit systeem in de toekomst behouden blijft, kunnen we mogelijks een aantal 

namiddagen voorbehouden voor afspraken met ouders die hulp wensen aangezien dit 

toch wat tijd vraagt. Tijdens de permanentie in het Sociaal Huis in de voormiddag is het 

bijna niet mogelijk om deze vragen op te vangen. De sociale dienst van het OCMW helpt 

momenteel enkel de bestaande cliënten met dergelijke vragen. 

 

� Budget: binnen de gemeentebegroting werd voor 2014 het budget voor initiatieven 

rond beleid kinderopvang en opvoedingsondersteuning behouden (€ 5000 voor vorming 

onthaalouders, feest van de kinderopvang, geschenkjes onthaalouders, initiatieven week 

van de opvoeding, … - ook realisatie lokaal loket kinderopvang valt hieronder indien dit 

voor 2014 voorzien moet worden). 

 

� Decreet: nog zeer regelmatig is er melding van wijzigingen en aanpassingen aan 

de regelgeving + nog niet alle regels voor de concrete uitvoering zijn vastgelegd. 

Ingrid laat weten dat er in principe voor de bestaande initiatieven niets verandert tot 

2017, op een paar dingen na….  Voor starters (zelfstandige onthaalouders) vanaf 2014 is 

het bijna onmogelijk om te voldoen aan de vele en zeer diverse voorwaarden. Voor de 



groepsopvang zullen een aantal aanpassingen wel sneller/strenger toegepast moeten 

zijn. 

Vanuit de gemeente volgen we de evolutie zo goed mogelijk op en zullen we 

ondersteuning bieden waar mogelijk. In elk geval raden we de bestaande initiatieven aan 

om zelf ook de invoering van de regelgeving goed op te volgen. 

 

 

2. Kinderopvang: ondersteuningsbeleid 2014: voorstellen  
� Vorming voor onthaalouders 

We plannen dit voorjaar opnieuw een vorming levensreddend handelen en zoeken ook 

naar een aanbod rond ‘pedagogische ondersteuning in de kinderopvang’ (het hoe en wat 

ivm uitvoering nieuw decreet). 

In bijlage bij dit verslag nog een aantal suggesties die mogelijk zijn. Aan de leden van 

het LOK wordt gevraagd hun mening te geven via mail sociaalbeleid@hoeilaart.be . 

 

Joke Muyldermans stelt voor ook een keer het thema “Borstvoeding” te programmeren 

voor zowel onthaalouders als ouders die daar heel wat vragen rond kunnen hebben.   

 

� Feest van de Kinderopvang 

De voorbije jaren werd het ‘Feest van de Kinderopvang’ tweejaarlijks anders ingevuld: 

het ene jaar een bezoek van de sint aan de onthaalinitiatieven rond 6/12 – het andere 

jaar een familieontbijt met theatervoorstelling op zaterdagochtend begin oktober nav de 

‘dag van de onthaalouder’.  

Er werd al een paar keer gevraagd om het bezoek van de sint te schrappen en te 

vervangen door een jaarlijks feest in de periode rond sinterklaas zodat gezinnen 

betrokken worden. Binnen de vergadering vindt men die periode al druk genoeg voor 

gezinnen (ook vaak bezoek grootouders,…). Er wordt dan eerder voorgesteld toch een 

jaarlijks familieontbijt te plannen in oktober en dit te koppelen aan een speelvoormiddag 

met animatie (geen theater).  

 

!! in 2014 is de theaterzaal/cafetaria van het GC Felix Sohie niet meer beschikbaar op 

zaterdag in oktober of november. Gezien ook de onderbemanning van het Sociaal Huis in 

het najaar, zullen we in december nog een laatste keer een bezoek van de Sint 

aanbieden aan de onthaalinitiatieven die het wensen. Vanaf 2015 trachten we een 

jaarlijks feest te organiseren in het GC Felix Sohie. 

 

� Subsidiëring  

Erkende (door Kind en Gezin) onthaalinitiatieven kinderopvang ontvangen jaarlijks een 

waardebon waarmee ze materiaal kunnen bestellen die bruikbaar is in de kinderopvang. 

Ook de scholen krijgen een waardebon, te besteden voor materiaal voor de voor- en 

naschoolse opvang. 

In het verleden werden hiervoor catalogi van B2B Collishop/Dreamland/Dreambaby 

verspreid waaruit een keuze gemaakt werd. Een nogal omslachtige procedure die heel 

wat tijd vroeg voor de verwerking. De geschenkjes werden zeker ook niet door iedereen 

afgehaald tijdens het Feest van de Kinderopvang maar vaak gewoon geleverd of 

afgehaald in het Sociaal Huis.  

De Dienst Sociaal Beleid vraagt daarom een evaluatie van dit systeem en polst naar de 

voorstellen vanuit het LOK hierover. Kunnen we nog steeds werken met een waardebon 

waarvoor enkel een factuur met gedetailleerd bewijs van aankoop materiaal 

binnengebracht moet worden? Stellen we in de toekomst zelf een pakket samen met vb. 

boeken, speelgoed,…?  

Het LOK geeft de voorkeur aan het systeem met een aankoopbewijs omdat 

onthaalouders en opvanginitiatieven dan vrij blijven in wat ze kopen zolang het maar 

nuttig is voor de opvang. In het andere geval lopen we het risico dat materiaal dubbel of 

niet gebruikt wordt. Wel mag er een duidelijk engagement gevraagd worden om 

minstens de moeite te doen deel te nemen aan vormingen en/of feest van de 

kinderopvang zodat men niet zomaar ‘een cheque’ ontvangt. 

Marijke en Eva zullen informeren naar de mogelijkheden en een voorstel van reglement 

opstellen.  



3. Meifeesten 2014: planning  
Voorafgaand aan deze bijeenkomst van het LOK, was er ook een radenoverleg gepland in 

verband met de organisatie van de meifeesten. Wenst het LOK opnieuw mee te werken 

aan de speelgoedrommelmarkt of liever een andere activiteit? 

In de veronderstelling dat het LOK opnieuw wil instaan voor de organisatie van de 

speelgoedrommelmarkt op zaterdagnamiddag, dan is de belangrijkste vraag of deze 

opnieuw mag doorgaan in het gemeentepark. Een groepje jongeren (Doendervolk vzw) 

wil de meifeesten met een aantal bijkomende activiteiten concentreren in het park. 

Op zaterdag zou er al zeker een zeepkistenrace en tweedehands-kledingverkoop 

doorgaan en ook de kinderanimatie wordt in principe opgesteld in het park. Op het 

programma misschien ook de houthakkerswedstrijd in ‘light-versie’ ter vervanging van 

deze tijdens het druivenfestival. 

Aan de bibliotheek en het LOK wordt gevraagd om hun activiteit ook in het park te laten 

doorgaan.  

Het LOK heeft hier bedenkingen bij aangezien de locatie van vorig jaar aan het GC Felix 

Sohie toch wel heel gezellig was bij mooi weer en zeker ook een alternatief biedt 

wanneer het slecht weer zou zijn. Aangezien het LOK een kleine groep leden telt en er 

heel wat beroep gedaan wordt op de technische dienst voor opbouw en afbraak, is om 

deze reden het GC Felix Sohie ook beter geschikt. 

Tenslotte willen we ook weten wat er mogelijk is rond verkoop van drank en 

versnaperingen aangezien deze activiteit de enige is die voor het LOK als ‘winstgevend’ 

georganiseerd wordt. Hierover dient nog verder gepraat te worden. 

Conclusie: het LOK blijft voorstander van het GC Felix Sohie maar is bereid om opnieuw 

naar het park te verhuizen mits er een volgende grote en degelijke tent beschikbaar is + 

vloer voorzien wordt aangezien er door de zeepkistenrace geen gebruik van de weg voor 

het gemeentehuis mogelijk is. 

 

!! Ter info: de bib heeft intussen toegezegd om de boekenverkoop in het park te houden 

en zal hiervoor gebruik maken van de gemeentelijke tentjes met vloer.  

 

Het LOK kan beschikken over een tent van 15 x 22m met houten vloer. 

De korte zijden kunnen afgesloten worden met zijwanden. 

  

Er werd ook bevestigd dat de technische dienst waar nodig ingeschakeld mag worden 

voor ondersteuning tijdens het weekend. 

Er werd niet meer verder gesproken over het uitbaten van toog, verkoop van 

cake/wafeltjes en/of andere dingen. Zeker is wel dat er opnieuw een ijsverkoper zal 
staan en dat ook doendervolk op zaterdag drank wenst te verkopen. 

  

 

4. Alcoholbeleid ‘Hoeilaart Gezondheid!’: advies 
Aangezien het LOK verzocht werd om over de teksten ivm alcoholbeleid ‘Hoeilaart 

gezondheid’ een advies te formuleren, werd dit punt opnieuw op de agenda geplaatst. Op 

zich heeft het beleidsdomein kinderopvang hier weinig over te zeggen maar gezien de 

betrokkenheid van de ouderraden, zullen we een schrijven richten aan het 

gemeentebestuur. 

Wanneer de scholen hun vb. zomerfeest organiseren, wordt er alcohol geschonken – of 

soms toch. Het voorstel laat 1 uitzondering per jaar toe dus hier kan beroep op gedaan 

worden indien dat wenselijk is.  



5. Project afsprakennota adviesraden 
De Wakkere Burger voert in opdracht van het College van Burgemeester en Schepenen 

een bevraging uit bij de verschillende adviesraden die actief zijn in de gemeente. 

Bedoeling is te komen tot een aantal aanbevelingen aan het gemeentebestuur om de 

relatie, communicatie en samenwerking tussen gemeente en adviesraden in de toekomst 

te verbeteren. Een afsprakennota tussen bestuur en raden zal dan een aantal afspraken 

bevatten ivm werking, advieswerk, communicatie,… die voor alle raden gelijk zijn. 

 

We vragen de leden van het LOK deze vragenlijst in te vullen en terug te bezorgen aan 

de Dienst Sociaal Beleid. Daar zullen de gegevens gebundeld worden zodat er vanuit het 

LOK 1 algemene lijst bezorgd kan worden aan de organisatie.  

 

 

6. Varia 
� Aan de instappers van het geboortejaar 2012 die binnenkort naar school mogen, 

zullen we vanuit de gemeente een kaartje bezorgen met informatie over de start van 

de inschrijvingen in onze scholen. We hopen op die manier Hoeilanders nog eens 

extra attent te maken op die geplande datum.  

� Ook de LOK-folder wordt geactualiseerd en zal gedrukt worden. Deze kan in de 

toekomst verder gebruikt worden als infofolder voor geïnteresseerden.   

� Het LOK zal in de toekomst zeker druk moeten blijven uitoefenen om bijkomende 

opvangplaatsen te vragen + om starters aan te sporen om ermee verder te gaan 

gezien de moeilijke regelgeving. Grootste struikelblok is eigenlijk de woning die 

aangepast moet worden. 

Schepen Eva zal zeker ook laten onderzoeken of er een mogelijkheid is om bij de 

bouw van een nieuwe kribbe ook extra ruimte te voorzien die gehuurd kan worden 

door zelfstandige onthaalouders. 

� Roos Liebaut gaat binnenkort met pensioen en zal opgevolgd worden door een nieuwe 

collega in het kinderdagverblijf. De aanwezigen stellen de vraag of de ouders hiervan 

reeds op de hoogte gebracht werden. Marijke zal navraag doen. 

� Er wordt ook gevraagd of het mogelijk is op de gemeentelijk website wat meer 

informatie te zetten in verband met het systeem van de wachtlijst in het 

kinderdagverblijf omdat veel ouders hier vaak vragen rond hebben. Marijke vraagt dit 

na bij Roos en zal de info toevoegen. 

� Data vorming voor onthaalouders zijn nog niet gekend. Zo gauw er info beschikbaar 

is, laat Marijke ook iets weten aan het LOK. 

 

 

Volgende vergaderingen LOK:  23/4/2014   en 24/9/2014 


